
 
INNEBANDY

 

 

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                     2020-09-13 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Peter, Jesper, Katarina H, Katarina E 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
 

 
 

Ekonomi Halvårsrapporten för innebandyn ser bra ut.  

Målvaktsträning På onsdag 16/9 är den första målvaktsträningen för de äldre. 
Vi planerar runt det. 
 

 

Uppstart Uppstart 20/9 och 27/9 för barn födda -13, information ligger 
på hemsidan, alla har fått en lapp med sig hem från skolan i 
torsdags eller fredags. Det finns en länk man kan anmäla sig i.  

 
 
 
 
 
 
 
 

H2 vs herr utv Vilket lag ska olika spelare tillhöra? Flera spelare kommer att 
dubbla och spela i båda lagen, men de kan inte behöva jobba 
för båda lagen. Vi vill att båda lagen ska samarbeta med 
varandra. Vi tycker inte att detta är en sektionsfråga, utan en 
fråga mellan ledarna. Väldigt viktigt att det blir bra för 
berörda spelare. 
 
 

 

Medlems/ 
träningsavgift 

Det är dags för alla att betala sin medlems/träningsavgift. 
Ingen spelare licensieras innan dessa avgifter är betalda.  
Stina vill ha en lista/lag på de spelare som ska licensieras, 
gärna så snart som möjligt. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sargreklam och 
uppstartspengar 

Inga besked från kommunen ang sargreklamen. 
Vi följer så länge de avtal vi har runt sargreklam 
 
Herrlaget ska ju jobba in 10 000:- per säsong, men samtidigt 
får de 5000:- i uppstartspengar. Borde herrlaget inte bara 
behöva jobba in 5 000:- per säsong? Vi ändrar för den här 
säsongen, och tittar även på det nästa gång vi gör budget. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Halltiderna Vi tycker att det är viktigt att alla barn och ungdomar som vill 
hålla på med fler än en idrott får möjlighet att göra det. Och vi 
har försökt att lösa det så långt vi kan.  
 
Tyvärr har det visat sig att F11 har volleybollträning samtidigt 
som sin träning på måndagar. Men vi har inte lyckats hitta 
någon lösning på det. Vi ser dock att kanske volleybollen 
kunde flytta sin träning för f11 till onsdagar. 
 
P10 har hockeyträning både måndag och torsdag när de har 
fått sina innebandyträningar. Men här har F12 varit jättesnälla 
och bytt tid med P10 onsdag/torsdag.  
 
Tider på Vega: måndagar kl. 17-19 och tisdagar kl. 18-19.30. 
Måndagar får herrlaget och F04/06 dela på till fys. Tisdagar 
får herr utv ha fysträning om de vill. Herrlaget och F04/06 
pratar ihop sig med varandra. 
 

 

Föräldra- 
representanter 
och spelarråd 
 
 

Vi behöver få in namnen på dessa personer och deras mail. 
Sektionsmöte för dem är den 11/10. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Corona info Ingen publik i nuläget. Vi vill att lagen har matchvärdar. 
Ytterdörren kommer att vara låst vid träning och match. Vi 
mailar alla föräldrar och ledare ang detta 

 

Årsmöte - extra Extra årsmöte på innebandyförbundet, 23/9 
En del nya stadgar behöver tas och val till valberedningen 
 

 

Physical literacy Nästa söndag, 20/9 - inte så många anmälda än. Vi skickar ut 
ett påminnelsemail. 

 

Info 
distriktsserier 

Alla ledare och tränare har fått detta. Detta gäller H2 och herr 
utv. Det kommer att vara en serieträff via zoom torsdag 17/9 
kl. 19.00. Serieinformation, rekommendationer ang matcher, 
webbsändningar etc ska diskuteras 

 

Serieupplägg 
-grön nivå 

Grön nivå för de yngsta - sammandrag. Det har kommit ut 
information från förbundet.  
Alla matcher genomförs som enkelmatcher, med hemma och 
bortamatcher 
Spelformen blir 5-5, med målvakt men med mindre spelyta 
Matchtid; 2 * 20 min 
Antal matcher under säsongen ca 12 st 
Upplägget blir likartat för P/F 11 och P/F 12. 

 

Utdrag ur 
belastnings- 
registret 

Alla register ska lämnas in på kansliet, vi har några nya ledare 
i innebandyn och de behöver lämna in dem snarast. 

 

Övriga frågor Bollek för yngre barn, typ 4-6 åringar  - bör vi ha ett 
samarbete mellan fotbollen och innebandyn och starta något 
sådant under vintrarna? Vi tar med frågan till huvudstyrelsen. 
 
Innebandykul på fredagskvällar? Svårt i dessa coronatider, 
men kanske något att fundera vidare på. 
 
Sätta upp information på Lilja och Hammar ang herrar utv 
träningar och om intresset finns att börja träna med dem. 
 
Vi kollar om vi kan köpa in ett stativ för att kunna filma alla 
innebandymatcher. Viktigt med bra ljudupptagning 
 
Nästa sektionsmöte 11/10, med föräldrarepresentanter och 
spelarråd 

 

Noterats av Katarina E 


